



ADMINISTERED BY:

████ BQL Mod Team
████ @mods

CONTACT:

admin@blackqueer.life

▼ About

Who It's For

BlackQueerLife is meant to be a welcoming community for all Black queer, trans, and gender nonconforming people. Another way of saying this is that this space exists to house the following people: (note-these categories are not mutually exclusive and this list is not necessarily exhaustive either) Black MaGes/Black people of marginalized genders, Black folks who are marginalized due to their sexuality, Black intersex folks, Black aro/ace people, Black gender-nonconforming folks, Black people who question their sexuality and/or gender.

Black folks who are multiply marginalized (disabled Black people, fat Black people, or dark-skinned Black people for example) and cishet are also welcome here, keeping in mind that the Black queer community is centered.

How To Sign Up

When you click the create an account button, after verifying your email address, in the box that asks why you want to join, please let us know a little bit about yourself. While you do not have to share any information you don't want to, keep in mind what is written above in the **Who It's For** section. We will only be approving requests to join that align with that. Please allow for some time to allow us to process your application. If your application is not accepted and you don't know why, contact me using the email above. I will explain why and work with you if there was a mistake.

Guiding Principles and Moderation Practices

This is an explicitly anti-imperialist, anti-fascist, and anti-capitalist instance that subscribes to the following political philosophies: Black liberation, gender expansiveness, disability justice, fat liberation, class warfare, prison abolition, and more.

Therefore any actions taken by users that align with white supremacy, antiblackness, colorism, ableism, transmisia, misogyny, fat hate, gender binarism, or cissexism/heterosexism will be addressed. Warnings, post deletion, silencing, and suspension are all on the table when it comes to moderation.

We also proactively use blocklists. Our blocklist was originally based on the Tier 2 Blocklist, as per [Oliphant's page here](#), although we are currently using [the 40% Heat Rating list](#) on [The Bad Space](#) as our main source going forward. We also regularly monitor the Fediblock hashtag and are in frequent communication with other server admins to keep our blocklist current and our users safe.

Additionally, we abide by the [Mastodon Server Covenant](#). This means that we commit to the following:

- Active moderation against racism, sexism, homophobia and transphobia
- Daily backups
- At least one other person with emergency access to the server infrastructure
- Commitment to give users at least 3 months of advance warning in case of shutting down

Sibling Instances

These are instances whose mod/admin teams we work very closely with, given our shared vision and goals for building a safer fediverse for marginalized groups and oppressed peoples. Think of us as different houses in the same neighborhood.

These instances are as follows:

These instances are as follows:

artcrimes.gay

diaspora.im

Why This Server?

Mastodon in particular and the fediverse at large can be an extremely hostile place for people like us. The safety of our community is something we take extremely seriously. As such, this server will be a place of heavy moderation. It should be noted, however, that we will federate. There are other spaces that do not federate that we can recommend for you. Those spaces are going to be more safe and more private by default.

My intention for BlackQueerLife is that when Black queers are searching for a place in the fediverse to call home, we are accessible to them. The goal is to strike that challenging balance between safety for current users and being accessible to new users. This is far from an easy task, and should events force the server to temporarily close to new signups you will be notified. If we grow to the point where taking on more members is no longer feasible permanently, you will also be notified of this change.

I do not believe that our community should be forced to choose between making a home on an instance that centers whiteness and making a home on an instance that is closed off from the rest of fedi. I believe that our community should have options that federate and those that don't.

Best Practices For Accessibility

Some of our users are disabled (For example, 1 in 4 Black American adults), and to make sure that everyone is provided with the tools they need to participate fully in our community, here are some collective habits that we should adopt:

- Alt-text your images. If you are not in a position to do so, please use #AltTextHelp and someone from the community should be able to help and provide it. Another tag you can use, #ALT4me, lets you ask for an alt text for your image and #ALT4you or #ALT4U can be used in the comments to indicate to the OP that you've written an ALT text for them to add to their image
- Avoid using too many emojis in a row. Example: putting 3 smiley faces in a row, or 60 red flags. Screen readers do not handle them well
- Use PascalCase for the hashtags. Example: #BlackQueerLife
- When sharing a link, provide a brief description of where the link directs to
- Use captions in uploaded videos

(These best practices were inspired by disabled.social. Thanks!)

Server Details

This server is running Glitch-soc, a fork of Mastodon, using the managed hosting provider, [Fedi Monster](#). You can see more information by going to their page, but daily backups and regular updates are included.

If you would like to support our server, we are partnered with Open Collective. You can find [our donation page here!](#)

The instance is currently run by one admin and two moderators. Our team regularly collaborates on making decisions for the server. Our moderators are also compensated for their labor. For the time being, we are not looking to expand our mod team.

✓ Server rules

- 1 No white supremacy, antiblackness, colorism, transmisia, cisheterosexism, ableism, misogyny, fat hate, or gender binarism
- 2 Do not share information you know to be false or misleading
- 3 NSFW content is cool, just mark it sensitive and use a content warning
- 4 You must be at least 18 years old to have an account here

pipou.academy

Réseau social décentralisé propulsé par Mastodon

ADMINISTRÉ PAR :



Pipou Headmistress
@MxHeadmaster

CONTACT :

headmaster@pipou.academy



Créer un compte

Se connecter

Bienvenue !



Nous sommes un établissement de langue principalement française (anglais également accueilli) ouvert à tous les élèves pipou.

Qu'est-ce qu'un.e pipou ? Vaste et scientifique question qui n'a qu'une réponse : l'élève pipou est une personne gentille ou qui vise à l'être.



Les valeurs de notre académie :

- L'académie Pipou prône la bienveillance. Nous visons à créer un espace aussi accueillant que possible, où chaque élève se sentira à l'aise et saura qu'il peut être ellui-même (tant que « ellui-même » n'est pas « un.e vilain.e »).

- Nous accueillons toutes les lettres du sigle LGBT+ et les alliés. Les personnes de toutes origines, opinions et orientations sont les bienvenues dans notre établissement, tant qu'elles s'efforcent de suivre notre règlement !

Qui sommes nous ?

Je me dois d'être honnête : on est une petite instance, et j'ai la modération lourde. Ça veut dire que le fil local n'est pas très animé, et que si vous êtes relativement à l'abri de "reply guys" (les gens qui viennent répondre de manière désagréable pour se sentir très intelligents), ça risque aussi de vous couper d'un certain nombre d'interactions spontanées. Mon but premier, c'est d'offrir un choix d'instance parmi d'autres, et de garantir un niveau de modération.

N'hésitez pas à faire un compte pour vous faire un avis, si vous restez c'est cool, si vous partez c'est ok aussi. Les inscriptions sont semi-ouvertes, c'est à dire qu'il faut m'écrire un petit mot pour que je les valide. C'est pour éviter une invasion de spam-bots. Pas besoin de m'écrire un roman, juste de quoi me rassurer sur votre humanité.

Du coup, qui est l'admin ? Une personne blanche, agenre, féministe et queer. J'ai certainement des angles morts et je veux qu'on me les pointe. Je suis dispo pour parler modération, et j'accepte aussi les demandes de rajouts d'emoji.

Règlement détaillé de l'académie

Article 1 dit « De la simple décence »

- Pas de propos racistes, sexistes, homophobes, transphobes, antisémites, xénophobes, grossophobes, validistes.

- Pas d'attaques envers vos camarades. Les insultes, le harcèlement, les « chasses aux sorcières » contre des types d'élèves ne sont pas tolérées au sein de notre établissement.

Article 2 dit « De la bienveillance »

- Pas de justice personnelle. Si vous tombez sur des profils de « trolls » ou d'élèves qui enfreignent l'article 1, ne répondez pas et signalez la personne au système ou à un.e administrateur.ice.

- Pas de subtoot (le fait de parler d'une personne sans la @, mais en espérant qu'elle le voit) négatif. Si vous voulez vous plaindre d'une personne, faites le là où elle ne le verra pas, sinon c'est du harcèlement.

- Cachez vos propos agressifs. Si vous avez quelque chose de sévère ou d'insultant à dire sur une catégorie de population non couverte par l'article 1 (policiers, personnes cis, gens d'un parti politique opposé au vôtre...), placez-le sous un Content Warning.

Article 3 dit « Du Content Warning »

Article 3 dit « Du Content Warning »

Veuillez taguer les sujets suivants :

- NSFW : contenu sexuel et contenu violent/gore
- Politique, religion, discrimination (transphobie, sexisme, xénophobie...)
- Santé mentale (dépression, suicide, phobies courantes...) ou physique (sujets médicaux, alcool, drogues, régimes...)
- Nourriture
- Spoilers
- Gifs ou vidéos avec flash.
- Les reposts de Twitter. D'ailleurs, si vous tenez à crossposter depuis Twitter, vous êtes prié-e de bien vouloir mettre la visibilité des toots en "non-listé", afin que la timeline de l'instance ne ressemble pas à un triste clone.

Article 4 dit « Be the pipou you want to see »

Vous êtes déjà une personne cool (et patiente, vous avez lu tout notre règlement !) : continuez à l'être. Passez une très bonne journée !

Principes de modération

Ce sont des principes un peu généraux, qui dictent mon approche de la modération *des autres instances*. A l'échelle d'une instance, on peut choisir de silencer ou bloquer une autre instance. Silencer signifie qu'on ne voit plus leurs messages dans la timeline globale, et qu'on ne reçoit pas leurs notifs à moins de déjà suivre le compte qui essaye d'interagir. Ça permet de maintenir le contact tout en s'évitant certaines interactions spontanées. Bloquer signifie qu'aucun contact n'est possible entre nos instances : on ne peut pas suivre les comptes d'une instance bloquée, et on ne recevra pas leurs notifications non plus.

- Trop de reply guys sur une instance : silence
- Trop de crosspost Twitter : silence
- Absence de modération : silence
- S'il y a des shit-storms régulières ou des accusations qui reviennent sans cesse vers une instance qui se cache derrière une forme de "déli plausible", au bout d'un moment je considère qu'il y a bien un problème : silence ou block
- Contenu pédo-pornographique : block
- Harcèlement, propos haineux encouragés et/ou non modérés : block
- Instances d'extrême droite : block
- Conspirationnisme, sectes : block
- Instances lancées, acquises ou fondées par Alphabet, Facebook, Twitter, Microsoft, Apple, Amazon, Elsevier : block

Mentions légales

Cette instance est un service de communication au public en ligne **édité à titre non professionnel** au sens de l'article 6,III,2° de la loi n°204-575 du 21 juin 2004.

L'instance est hébergée sur un serveur Hetzner en Allemagne, les médias et les backups sur un serveur Time4VPS en Lituanie.

Vos données ne sont pas revendues. Il vous est possible de choisir la confidentialité de vos toots, publics ou privés. Toutefois, et à des fins de modération, tous vos messages peuvent faire l'objet d'un signalement et ainsi être lus par un·e admin, même les plus privés. Aussi, les toots ne sont pas encryptés et pourraient donc être vulnérables en cas d'attaque ou de saisie judiciaire. Pour des conversations sensibles, préférez un autre medium.

Crédits

Notre mascotte, une noiraude avec un chapeau de diplômé, a été dessinée par [Shikayachan](#), qui a une page [Pixelfed](#).

Cette instance utilise des emojis provenant de plusieurs personnes :

- Des Blob, provenant de la [Blob Emoji Community](#). Ils sont sous licence [Apache License 2.0](#), et sont inspirés des [Noto Emojis](#) de Google.
- Les Blob RPG
- Les Blob Bear

- Les Blob Fox
- Les Blob Raccoon
- Les Blob Rat
- Les Blob Bulbizarre, créés par [shad](#) et Nausicaa
- Les Monster Prom, tirés du jeu [Monster Prom](#)
- Les Nux, créés par [Dzuk](#) qui réalise des [commissions](#)
- Les Potion Pride, créés par [Dizzy](#) qui a aussi une [boutique en ligne](#).
- Les Sparkling Pride Hearts, créés par [Kat](#), sous licence [CC0](#) (distribution libre)

✓ Règles du serveur

- 1 Etre décent-e : Pas de propos haineux
- 2 Etre bienveillant-e : pas d'attaque ou de justice personnelle
- 3 Utiliser des CWs appropriés
- 4 Ne soyez pas un reply-guy

> Serveurs modérés

eldritch.cafe

Decentralized social media powered by Mastodon

ADMINISTERED BY:



Barmaid
@Barmaid

CONTACT:

contact@eldritch.cafe

▼ About

There is no such thing as a safe space. We exist in the real world and we all carry scars and have caused wounds. This space seeks to turn down the volume of the world outside and **amplify the voices that have to fight to be heard elsewhere**. This space will not be perfect. It will not always be what we wish it to be, but it will be ours together and we will work on it side by side.

[Moderation guidelines](#)

- [English](#) *click twice to go to the section*
- [Français](#) *cliquez deux fois pour vous rendre à la section*

Règles

1. **Conduite haineuse** : Nous ne permettons l'expression d'aucune forme d'intolérance ou d'idéologie haineuse. Ceci inclut, de manière non-exhaustive : le fascisme/nazisme, le racisme, la misogynie, l'homophobie/transphobie/queerphobie, l'antisémitisme, le validisme ainsi que toute menace contre des groupes marginalisés ou tentative de « débattre » de leurs droits à une existence paisible.
2. **Harcèlement** : Nous ne tolérons aucune forme de harcèlement, ce qui comprend entre autres choses : les insultes, les tentatives d'intimidations, l'incitation au harcèlement, les invitations à débattre répétées et de mauvaise foi et la violation des limites d'autrui (comme, par exemple, flirter avec une personne non-consentante ou envoyer des nues non-sollicitées). Toute demande de mettre fin à une conversation doit être honorée.
3. **Mise en danger** : Nous n'autorisons pas la diffusion de contenu qui pourrait mettre une tierce personne en danger. Ceci inclut, sans pour autant y être limité, le partage d'informations personnelles sur autrui ainsi que la publication de conversations privées sans le consentement des personnes impliquées. Promouvoir ou encourager l'automutilation et le suicide est interdit.
4. **Contenu sexuel** : Le contenu à caractère sexuel, tel que la nudité érotique et la pornographie, est autorisé du moment qu'il est placé derrière un avertissement et n'est pas publié sur les fils publics.
5. **Abus sexuel** : Le partage de contenu pédopornographique, réel ou fictionnel, est interdit et tout contenu de ce type sera supprimé. Il en est de même pour le contenu à caractère sexuel partagé sans l'autorisation des personnes impliquées.
6. **Désinformation** : Il est interdit de propager de la désinformation et des théories du complot. Se faire passer pour une organisation ou une personne tierce est également interdit, excepté dans un but parodique.
7. **Spam** : Nous n'autorisons pas le spam, ce qui comprend mais n'est pas limité : à la publication excessive de messages identiques, aux réponses hors-sujet et non-sollicitées, aux publicités, aux campagnes promotionnelles envahissantes et à la publication automatique sur les fils publics depuis un autre média social. Les robots logiciels ne sont pas autorisés, sauf en cas d'accord exceptionnel des administratrices.
8. **Contenu illégal** : Cette instance est hébergée en France et sujette aux lois françaises. À ce titre, tout contenu illégal en France est susceptible d'être supprimé sans avertissement préalable.
9. **Soyez gentil-le-s** : Le respect mutuel et la gentillesse sont des comportements fortement encouragés. L'agressivité gratuite pourra faire l'objet de sanctions si nécessaire. Pour la même raison, l'utilisation d'avertissements pour les sujets sensibles les plus courants est encouragée et pourra être requise par l'équipe si elle le juge utile.

Les équipes d'administration et de modération se réservent le droit de supprimer du contenu et de sanctionner des personnes à leur seule discrétion, y compris pour des raisons non-listées dans les règles ci-dessus. Toute tentative d'y trouver des failles permettant le harcèlement, par exemple en tournant un message haineux poliment, ne sera pas toléré et fera l'objet d'une réaction appropriée.

Modération

Pour que nous puissions traiter aux mieux vos signalement merci de privilégier la fonctionnalité de signalement du logiciel. Le cas échéant nous traitons aussi les signalements par message au compte d'administration ou par email à notre adresse de contact.

La modération de l'instance est assurée bénévolement par les administratrices et les modérateur·rice·s. Elles et ils sont chargé·e·s d'appliquer les règles énoncées plus haut. À cette fin, ils et elles sont libres d'utiliser l'ensemble des outils à leur disposition.

Administratrices

- [milia](#)
- [Sylvhem](#)

Modérateur·rice·s

- [amberage](#)
- [crowdagger](#)

[Create account](#)[Login](#)

- [sous_mon_masque](#)



Server rules

- 1 **Hateful conduct:** We do not permit any form of bigotry or hateful ideology, including but not limited to: fascism/nazism, racism, misogyny, homo/trans/queerphobia, antisemitism, ableism, as well as threats against marginalised communities or the "debate" of theirs right to a safe existence.
- 2 **Harassment:** We do not permit harassment, including but not limited to: insults, bullying, dogpiling/brigading, bad faith trolling ("sealioning"), or boundary violations (for instance non-consensual flirting or unsolicited nudes). Requests to terminate conversations are to be respected.
- 3 **Safeguarding:** We do not permit content that endangers others, such as others' personal or identifiable information ("doxxing") or the sharing of private conversations without consent. Promoting or encouraging self-harm or suicide will not be permitted.
- 4 **Sexual Content:** Sexual content, such as erotic nudity or pornography, may be shared behind a content warning. Sexual content may not be shared on public timelines.
- 5 **CSAM/Abuse:** Sexualised depictions of children, real ("child porn", child sexual abuse material) or fictional ("lolicon", "shotacon"), as well as sexual content shared without consent (reposting, "revenge porn"), are not permitted and will be removed.
- 6 **Misinformation:** We do not permit the promotion of misinformation and conspiracy theories. Impersonating persons or organisations is not permitted, with the exception of parody.
- 7 **Spam:** We do not permit spam, including but not limited to: excessive automated/identical posting, unsolicited off-topic replies, corporate advertisement, excessive/unsolicited promotion, crossposting on the public timelines. Bot accounts are not permitted unless administrators' exceptional approval.
- 8 **Illegal content:** This instance is hosted in France and subject to French law. As such, any content illegal in France may be removed without prior warning.
- 9 **Be nice:** Mutual respect and kindness are strongly encouraged. Unprompted aggression may be dealt with as needed on a case-by-case basis. For the same reason, content warnings for common triggers are heavily encouraged, and may be required at the team's discretion.

> Moderated servers